



**ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION**

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE  
DONNÉES**

**Item**

**D42 ECHO CANCELLER**

(a) This arrangement provides for a Central Office-located echo canceller module which is designed to work in association with Digital Private Line DS-1 service. The initial service period is 60 months and termination liability is equal to the present worth of the remaining monthly payments. Subject to the availability of suitable facilities. (Note 1)

**Article**

**D42 ANNULEUR D'ÉCHO**

**C** (a) Module annuleur d'écho situé dans un central qui est conçu pour être exploité parallèlement au service Ligne spécialisée numérique DS-1. La période initiale minimum est de 60 mois et les frais de résiliation correspondent à la valeur des paiements mensuels restants. Sous réserve de la disponibilité d'installations adéquates. (Note 1)

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
D42(a).....	\$ 300.00 (Note 2)	\$ 1,365.00 (Note 2)

**Note 1:** Applies on a per DS-1 basis.

**Note 2:** The rates and charges for Digital Private Line service, as referenced in National Services Tariff Item No. 302 apply in addition as appropriate.

**Note 1:** Applicable à chaque DS-1.

**Note 2:** S'il y a lieu, les tarifs et frais du service Le service ligne spécialisées numérique s'appliquent en sus, conformément à l'article 302 du Tarif des services nationaux.